
Z a p i s n i k 

 

 

sa 51. sednice skupštine Saveza radio-amatera Vojvodine održane 

dana 8. aprila 2017. godine u svečanoj sali Opštine Ada sa 

početkom u 10 časova. 

Sednicu je otvorio predsednik Saveza radio-amatera Vojvodine 

Laslo Keki - YT7DQ, koji je  pozdravio sve prisutne i goste a 

posebno predstavnika Saveza radio-amatera Srbije Miroslava 

Maksimovića - YU1MM u svojstvu zastupnika predsednika SRS, Zorana 

Vukelića - YU1EP iz RK "Novi Beograd" i predsednika RK "Hertz" iz 

Ade Petervari Atilu - YT7ATI, koji je organizaciono doprineo da 

se skupština SRV održi u Adi i predložio sledeći: 

 

 

 D n e v n i   r e d 

 

 

 1. Otvaranje sednice Skupštine SRV i izbor radnih tela: 

  - radnog predsedništva Skupštine, 

  - verifikacione komisije, 

  - zapisničara i 

  - dva overača zapisnika. 

 2. Izveštaj verifikacione komisije. 

 3. Proglašenje pobednika u takmičenjima i dodela nagrada: 

  "Tesla memorijal 2016" i 

  "Vojvođanski oktobar 2016". 

 4. Pozdravni govori gostiju Skupštine i pobednika 

takmičenja. 

 

 K r a t k a    p a u z a 

 

 5. Predlog, razmatranje i usvajanje: 

  - Izveštaja o radu SRV za 2016. godinu, 

  - Finansijskog izveštaja SRV za 2016. godinu, 

  - Izveštaja nadzornog odbora. 

 6. Predlog, razmatranje i usvajanje: 

  - Plana rada SRV za 2017. godinu i 

  - Finansijskog plana SRV za 2017. godinu. 

 7. Donošenje Odluke o proglašenju zaslužnog člana. 

 8. Predlaganje i izbor člana disciplinske komisije. 

 9. Donošenje Odluke o rasformiranju komisije za izradu 

predloga statuta SRV, formirane na 50. sednici Skupštine SRV, 

 10. Razno. 

 

 

 Predsednik Laslo Keki - YT7DQ je predložio brisanje izborne 

komisije u tački 1. i dopunu dnevnog reda sa tačkom 9. Donošenje 

Odluke o rasformiranju komisije za izradu predloga statuta SRV, 

formirane na 50. sednici Skupštine SRV a tačka Razno postaje 10., 



kako je to gore navedeno. Dao je kraće obrazloženje u vezi izmene 

dnevnog reda. Na 51. izbornoj skupštini SRV došlo je do izbora 

jednog člana disciplinske komisije i člana komisije za izradu 

predloga izmena i dopuna statuta a naknadno je utvrđeno da isti 

nije član SRV. S obzirom da će Izvršni odbor, shodno članu 31. 

Statuta, napraviti predlog izmena i dopuna statuta za sledeću 

sednicu skupštine SRV, tako da nema potrebe za ovom komisijom. 

 

 Dnevni red sa izmenama i dopunama je jednoglasno usvojen. 

 

Tačka 1. 

 

 Za radno predsedništvo predsednik SRV je predložio Keki 

Lasla, Bariček Lasla - YU7CM i Zaklan Stanišu - YU7AC. Predlog je 

jednoglasno usvojen. 

 Nakon toga je predsednik predložio da se minutom ćutanja oda 

počast preminulim članovima SRV. 

 Za verifikacionu komisiju predložen je Suvačarev Slobodan - 

YU7HI, Miljkovac Milan - YU2MEX i Bajus Tibor - YU7MO, što je 

jednoglasno usvojeno. 

 Za zapisničara, u skladu sa Poslovnikom o radu, predložen je 

tehnički sekretar Miljkovac Milan, što je jednoglasno usvojeno. 

 Za overače zapisnika predloženi su Nemet Laslo - YT7T i 

Stepanov Stevan - YU3AA, što je takođe jednoglasno usvojeno. 

 

Tačka 2. 

 

 Suvačarev Slobodan je podneo izveštaj verifikacione 

komisije. Na osnovu plaćene članarine za 2016. i 2017. godinu 

Savez radio-amatera Vojvodine ima 304 člana, koji prema članu 14. 

Statuta mogu da učestvuju u radu skupštine. Prisutno je ukupno 30 

delegata, od kojih je 25 platilo članarinu, te prema tome 

Skupština nema kvoruma za rad. 

 Predsednik je konstatovao da na osnovu člana 28. stav 2. 

Skupština može punopravno da radi, ukoliko je prisutno više od 10 

% članova SRV. Pošto nisu ispunjeni uslovi iz statuta, sednica se 

odlaže za 60 minuta. 

 

Tačka 3. 

 

 S obzirom da za tačku 3. nije potreban kvorum, prešlo se na 

proglašenje pobednika u takmičenjima i dodelu nagrada: za "Tesla 

memorijal 2016" i "Vojvođanski oktobar 2016". Proglašenje 

pobednika i dodelu nagrada je izvršio predsednik SRV. 

 

Tačka 4. 

 

 Ni za tačku 4. nije potreban kvorum, pa je predsenik dao reč 

prisutnim gostima i pobednicima takmičenja. 

 



 U ime predsednika SRS Miroslava Ivkovića - YU1DW skupštinu 

SRV je pozdravio i poželeo uspešan rad Miroslav Maksimović - 

YU1MM. 

 

Nakon toga je usledila pauza. 

 

 Posle isteka vremena od 60 minuta, predsednik je upitao 

predsednika verifikacione komisije da li ima izmena u broju 

prisutnih članova skupštine a koji je rekao da je broj 

nepromenjen. Konstatovao je da su ispunjeni uslovi iz člana 28. 

stav 3. Statuta, te se prešlo na rad po dnevnom redu. 

 

 

Tačka 5. 

  

 Predsednik SRV je naglasio da su materijali vezani za rad 

skupštine, u vremenu predviđenom u statutu, dostavljeni radio 

klubovima, stavljeni na sajt SRV i da su putem YU0V liste svi 

članovi SRV obavešteni o tome. 

 

 U izveštaju o radu SRV za 2016. godinu na strani 2. u tabeli 

Pregled klubova treba dodati klubove: YU7AAA, koji ima 7 članova 

i YU7GMN, koji ima takođe 7 članova, tako da je na kraju ukupan 

zbir 298. 

 Na zahtev  predsednika RK Mužlja Ivanka Mandića u Izveštaju 

o radu SRV na 5. strani, kod Repetitori i smetnje, zadnju 

rečenicu treba promeniti tako da stoji: "Prošle godine je Radio 

klub YU7GMN izvršio nabavku i pustio u rad lokalni repetitor R0". 

Ove dopune i izmene su već urađene na sajtu SRV. 

 

 Predsednik je rekao da je bilo dosta aktivnosti i posebno  

se zahvalio klubovima na uspešnom radu u prethodnoj godini. 

 

 Pošto nije bilo drugih primedbi, niti diskusija, Izveštaj o 

radu SRV za 2016. godinu, sa dopunama i izmenama, je jednoglasno 

usvojen. 

 

 Obrazloženje Finansijskog izveštaja je takođe dao predsednik 

SRV, koji je rekao da je i ove godine računovodstvene poslove 

besplatno obavio Bartoš Karol - YU7MC i da je finansijski 

izveštaj sa potrebnim prilozima uredno i na vreme dostavljen u 

APR. 

 

 Finansijski izveštaj je jednoglasno usvojen. 

 

 Predsednik Nadzornog odbora Suvačarev Slobodan je dao kraće 

obrazloženje Izveštaja Nadzornog odbora i konstatovao da je sve 

rađeno u skladu sa statutom SRV. 

 Pošto nije bilo primedbi, izveštaj Nadzornog odbora je 

jednoglasno usvojen. 



 

Tačka 6. 

 

 U vezi plana rada za 2017. godinu, predsednik SRV je rekao 

da smo, pored redovni aktivnosti, hteli da uvedemo i neke novine 

naročito u pogledu finansiranja organizacije putem konkursa. SRV 

će pratiti konkurse i obaveštavati klubove o tome. Pokrenuli smo 

određene korake i u vezi saradnje SRV sa državnim organima AP 

Vojvodine. SRV će takođe organizovati polaganje ispita u sedištu 

SRV, kako bi omogućio i članovima, koji nisu u klubovima da 

polažu ispite. U vezi toga, biće određeno nekoliko termina u toku 

godine. 

 

 Tehnički sekretar je upozorio članove da svima, koji su 

dobili licencu 2007. godine, ona ove godine ističe, te treba da 

je do kraja godine produže. 

 

 Plan rada je jednoglasno usvojen. 

 

 Obrazloženje Finansijskog plana je takođe dao predsednik 

SRV, nakon čega je jednoglasno usvojen. 

 

Tačka 7. 

 

 Izvršni odbor je predložio Skupštini SRV da se Bartoš Karol 

- YU7MC i Dejan Palić - YU7MM, zbog svojih zasluga proglase 

zaslužnim članovima SRV. Obrazloženje ovih predloga je dao 

predsednik SRV, nakon čega je Skupština jednoglasno donela ove 

odluke a koje se nalaze u prilogu zapisnika. 

 

Tačka 8. 

 

 Pošto je na 50. sednici Skupštine SRV Nenad Tucakov - YU2M 

izabran za člana disciplinske komisije a naknadno je utvrđeno da 

nije član SRV, isti je razrešen funkcije a na njegovo mesto je 

kooptiran Aladić Josip - YU7OM. Odluka je doneta jednoglasno.  

   

Tačka 9. 

 

 Jednoglasno je doneta i Odluka o rasformiranju komisije za 

izradu predloga statuta SRV, formirane na 50. sednici Skupštine 

SRV, iz razloga navedenih prilikom usvajanja izmena i dopuna 

dnevnog reda.  

 

Tačka 10. 

 

 Bariček Laslo je informisao članove skupštine o tome, da je 

od strane IO SRS izabran novi QSL menadžer, tako da je i ovaj 

problem posle više godina rešen. Menadžer je Balešević Milorad - 

YU1GU. Nekoliko puta godišnje će se QSL karte lično donositi iz 

Beograda u SRV, gde će se vršiti distribucija. Prijem QSL karata 



za članove SRV je besplatan, kao i slanje do jednog kilograma. IO 

SRV će s tim u vezi doneti odgovarajući pravilnik. Osnovni cilj 

je da se smanje poštanski troškovi i da se na taj način pomogne 

klubovima. 

 

 Stepanov Stevan - KT menadžer je predložio da se RATEL-u 

uputi zvaničan zahtev za dodelu 60 metarskog opsega, koji odavno 

koriste okolne zemlje. 

 

 Bariček Laslo je obavestio prisutne da je od strane SRS i 

SRV već podnet takav zahtev, ali i za 70 MHz. Traži se da se 

odobri privremeno korišćenje tih opsega, kao što je to i u nekim 

drugim državama poput Mađarske. 

 

 Staniša Zaklan je rekao, da bi se sve to moglo koristiti 

treba da se ispoštuje procedura, odnosno da se najpre izmeni Plan 

namene, koji donosi Vlada Republike Srbije. 

 U vezi datog predloga za organizovanje susreta radio-

amatera, on je rekao da je to dobra ideja, ali da treba voditi 

računa o tome koliko to košta. Sledeće godine ćemo obeležiti 70 

godišnjicu SRV, pa ćemo pokušati da organizujemo susret radio-

amatera. 

 

 Nakon toga povela se rasprava u vezi finansiranja saveza i 

klubova a posebno oko konkursa koje raspisuje Ministarstvo 

odbrane i opštine. 

 Konkursi se raspisuju u vrlo kratkom roku i veoma su strogi 

u pogledu kriterijuma, izuzetno su obimni i podležu rigoroznoj 

kontroli, ali SRV na to nema nikav uticaj.  

 Pošto klubovi nemaju stručna lica, koja bi se bavila time, 

Laslo Bariček se prihvatio da krajem godine u Senti, ili u 

Somboru organizuje kraći seminar po ovom pitanju. Praćenje 

konkursa na lokalnom nivou ostaje na klubovima. 

 

 Zoran Vukelić - YU1EP je izneo njihovo višegodišnje iskustvo 

u RK YU1FJK a posebno nakon  poplave u Obrenovcu. Treba imati 

eksperte za izradu projekata. Rok za konkurs jeste kratak, ali 

takva je procedura, koju određuje onaj koji ga raspisuje. 

 

 Staniša Zaklan je  upoznao prisutne sa dopisom RATELA u vezi 

ometanja rada repetitora R5, neprimerenog ponašanja pojedinaca a 

na osnovu anonimne prijave koja je pored RATELA, dostavjena i 

MUP-u i SRS u kojoj se pominju devet lica, osam iz Srbije i jedno 

lice iz BiH. 

 Od strane RATELA se traži, da Komisija za kontrolu 

amaterskih radio-komunikacija SRS, u skladu sa članom 40. 

Pravilnika o načinu korišćenja amaterskih radio-stanica proveri 

navode iz prijave i da upozori dotične da se prilikom rada na 

amaterskim  opsezima pridržavaju odredaba Svetskog radio-

amaterskog kodeksa. Ukoliko upozorenje ne budu dalo rezultate, 

predlažu da im se dostavi dokazni materijal za svakog pojedinca u 

cilju preduzimanja drugih mera iz njhove nadležnosti. 



 Inače navedeni izgrednici nisu članovi SRV a neki nemaju ni 

dozvole za rad. 

 Kontaktirano je sa SRS a takođe i sa našim članom i 

advokatom Vojom Andrejevićem - YU7VA, koji je obećao pravnu pomoć 

u vezi prikupljanja valjanih dokaza za preduzimanje zakonskih 

postupaka protiv navedenih lica.  

 U pripremi je novi Zakon o telekomunikacijama i od strane 

SRS se intenzivno radi na rešavanju ovih problema, posebno kroz 

kaznene odredbe u zakonu. Do donošenja novog zakona o 

telekomunikacijama, SRV može jako malo toga da uradi. 

 

 U diskusiji su još učestvovali: Milan Knežev - YU2KMN iz N. 

Bečeja, Predrag Dragić - YU7OK iz N. Bečeja, Fleis Josip - YU7QXW 

iz Subotice, Miljkovac Milan iz Novog Sada, Suvačarev Slobodan iz 

Novog Sada i Pavel Benka - YT7TA iz Bačkog Petrovca. 

 
 Na kraju je Bariček Laslo obavestio radio klubove (Stara 

Moravica, Bačka Topola, Bački Petrovac, Subotica, Zrenjanin i 

Bečej), koji su dostavili zahteve za rashodovane RU RACAL, da ih 

uz revers preuzmu u Vatrogasnom domu u Adi. 

 

 Predsednik SRV se na kraju zahvalio prisutnim članovima i 

gostima na učešću u radu Skupštine SRV, koja je završena u 12,05 

časova. 

 

 

 

  ZAPISNIČAR         PREDSEDNIK SRV 

Miljkovac Milan      Keki Laslo 

 

 

 

 

   

Overači zapisnika: 

 

_____________________ 

    Nemet Laslo 

 

_____________________ 

  Stepanov Stevan 
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